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Vragen van het lid Van Raak (SP)
aan de minister van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over
verlenen van onrechtmatige
staatssteun door gemeenten.
(Ingezonden 6 oktober 2009)

1
Deelt u de mening dat het gemeenten
nog altijd onvoldoende duidelijk is
wanneer zij staatssteun moeten
melden aan de Europese
Commissie?1

2
Deelt u de mening dat de Europese
regels m.b.t. staatssteun niet altijd
even duidelijk zijn? Wat kunt u hier
richting Europa aan doen? Wat kunt u
hier richting de decentrale overheden
aan doen?

3
Op welke manier houdt u toezicht op
het verlenen van staatssteun door de
decentrale overheden?

4
Komt het vaak voor dat decentrale
overheden staatssteun niet
aanmelden, terwijl dit volgens de
regels wel zou moeten? Wat is
hiervan de reden?

5
Hoe vaak komen gemeenten hier mee
weg zonder sancties vanuit Europa?

6
Kunt u een overzicht geven in
aantallen van verleende rechtmatige
en onrechtmatige staatssteun door

gemeenten in Nederland in de
afgelopen twee jaar? Zo nee, waarom
niet?

7
Bent u bekend met de casus uit
Leiden omtrent de panden aan de
Hooglandse Kerkgracht en de
Koppenhinksteeg?2 Wat is uw mening
over deze casus?

8
Bent u van mening dat de gemeente
Leiden deze staatssteun had moeten
melden? Zo nee, waarom niet?

9
Bent u van mening dat de gemeente
Leiden de verkoopprocedure met
Atrium B.V. stil zou moeten leggen tot
er een uitspraak is van de Europese
Commissie over de ingediende
klachten? Zo nee, waarom niet?

1 Publikatieblad van de Europese
Gemeenschappen, Nr. C 209/3
http://www.efkima.nl/resources/kennisbank/
EG%20Staatsteun%20en%20verkopen%
20gronden%20gebouwen%20juli%201997.pdf
2 Website Koppenhinksteeg
http://www.koppenhinksteeg.nl/
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